
 1 

PROTOKÓŁ Nr XLIV/09 
z sesji Rady Gminy Ornontowice, która odbyła si ę w dniu 30.09.2009 r. 

w godz. 15 15 – 2030 w sali konferencyjnej Rady Gminy. 
 
 
Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2 do protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Przewodniczący Rady Gminy powitał obecnych na sesji radnych oraz zaproszonych 
gości stwierdzając, Ŝe na ustawowy stan 15 radnych obecnych jest 15, co stanowi 
sesję prawomocną do podejmowania uchwał.  
 
W dalszej kolejności przeszedł do odczytania porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
6. Podsumowanie wykonania bud Ŝetu za I półrocze 2009 r. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budŜetu Gminy na rok 2009, 
b) uchwalenia Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Ornontowice, 
c) zbycia w drodze przetargu lokalu mieszkalnego nr 404 połoŜonego  

w Ornontowicach przy ul. śabik 11, 
d) przystąpienia Gminy Ornontowice do projektu pod nazwą „Kompetentni 

w administracji – wdraŜanie usprawnień w funkcjonowaniu i rozwój 
kompetencji kadr jednostek samorządu terytorialnego Powiatu 
Mikołowskiego” i współdziałanie w tym zakresie z Powiatem Mikołowskim – 
Liderem Projektu, 

e) zatwierdzenia projektów współfinansowanych przez Unię Europejską  
w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego, 

f) wyraŜenia zgody na uŜycie herbu Gminy Ornontowice. 
10. Sprawy bieŜące.  
11. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
12. Interpelacje radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie sesji. 

 
Przewodniczący oznajmił, Ŝe w ramach omawiania Spraw bieŜących przedstawione 
zostaną dodatkowe projekty uchwał w sprawie: 

a) wyraŜenia zgody na wniesienie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze, 
b) zmiany uchwały Rady Gminy Ornontowice dotyczącej zasad, trybu 

przyznawania oraz wysokości nagród za osiągnięcia wysokich wyników 
sportowych we współzawodnictwie krajowym i międzynarodowym. 

 
Zmiany do porządku zostały przyjęte jednogłośnie. 
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Porządek po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco:: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
6. Podsumowanie wykonania bud Ŝetu za I półrocze 2009 r. 
7. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
8. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budŜetu Gminy na rok 2009, 
b) uchwalenia Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego Gminy Ornontowice, 
c) zbycia w drodze przetargu lokalu mieszkalnego nr 404 połoŜonego  

w Ornontowicach przy ul. śabik 11, 
d) przystąpienia Gminy Ornontowice do projektu pod nazwą „Kompetentni 

w administracji – wdraŜanie usprawnień w funkcjonowaniu i rozwój 
kompetencji kadr jednostek samorządu terytorialnego Powiatu 
Mikołowskiego” i współdziałanie w tym zakresie z Powiatem 
Mikołowskim – Liderem Projektu, 

e) zatwierdzenia projektów współfinansowanych przez Unię Europejską  
w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego, 

f) wyraŜenia zgody na uŜycie herbu Gminy Ornontowice. 
10. Sprawy bieŜące.  
Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  wyraŜenia zgody na wniesienie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze, 
b) zmiany uchwały Rady Gminy Ornontowice dotyczącej zasad, trybu 

przyznawania oraz wysokości nagród za osiągnięcia wysokich wyników 
sportowych we współzawodnictwie krajowym i międzynarodowym. 

11. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
12. Interpelacje radnych. 
13. Wolne głosy i wnioski. 
14. Zakończenie sesji. 

 
Ad. 3  
Protokół z ostatniej sesji zostały przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
Ad. 4 
Na poprzedniej sesji nie wpłynęły interpelacje radnych, stąd punkt został 
wyczerpany. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Komisji Stałych odczytali kolejno protokoły z poszczególnych 
posiedzeń Komisji, które miały miejsce od ubiegłej sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał protokół z wspólnego posiedzenia wszystkich 
Komisji Stałych, które miało miejsce 23 września br. 
 
Do odczytanych protokołów nie wniesiono uwag. 
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Ad. 6 
Podsumowanie wykonania bud Ŝetu za I półrocze 2009 r. 
 
Pani Skarbnik odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 
4100/4/91/2009 z dnia 28 sierpnia 2009r. IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii o przedłoŜonej przez Wójta Gminy 
Ornontowice informacji o przebiegu wykonania budŜetu za I półrocze 2009 r. 
(załącznik nr 3).  
 
Przewodniczący przypomniał, Ŝe temat był szeroko dyskutowany na poszczególnych 
posiedzeniach Komisji, w których brała udział Pani Skarbnik. Radni nie zabrali głosu, 
w związku z czym punkt wyczerpano. 
 
Przewodniczący Rady podziękował Wójtowi za kierowanie całą gospodarką 
finansową oraz osobom odpowiedzialnym za przygotowanie opracowania. 
 
Ad. 7 
W tym punkcie Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy  
i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi 
załącznik nr 4  do protokołu . 
 
Ad. 8 
Będąc przy temacie dotyczącym sytuacji finansowej gminy, Wójt Gminy oddał głos 
Pani Skarbnik, która przedstawiła zestawienie dochodów na dzień 28.09.2009 r., 
którego treść stanowi załącznik nr 5  do protokołu . 
 
Do przedstawionego materiału nie wniesiono uwag. 
 
Ad. 9 
W tym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 

 
a) w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2009r. 
 
Projekt uchwały szczegółowo przedstawiła Pani Skarbnik a następnie Wójt omówił 
poszczególne inwestycje. 
 
W ramach dyskusji radni pytali o: 

• remont ulicy Zwycięstwa z przebudową wybranych elementów pasa 
drogowego,  

• PB-W hali sportowej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych,  
• uporządkowanie archiwum urzędowego, 
• zakres zadania dot. pielęgnacji dębów i kwotę na to zadanie, 
• propozycję zakupu psa dla Policji. 

 
Na w/ pytania odpowiedzi udzielił Wójt.  
Więcej uwag nie wniesiono. 

 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 1 
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• Głosy wstrzymujące: 0 
 

Uchwała Nr XLIV/333/09 w sprawie: zmian budŜetu gminy na rok 2009, na 
stan 15-tu radnych została przyjęta 14 głosami „za” przy 1 głosie przeciwnym  
i stanowi załącznik nr 6 do protokołu . 

 
b) w sprawie: uchwalenia Studium Uwarunkowa ń i Kierunków 
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Ornontowice. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Temat został juŜ częściowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia Komisji 
Stałych 23 września br. Kierownik Wydziału Środowiska, Przedsiębiorczości  
i Gospodarki Gruntami, Pani Justyna Sittek-Goj rozdała radnym aktualny projekt 
uchwały, do którego naniesiono nieznaczne poprawki w stosunku do projektu 
dostarczonego radnym wraz z porządkiem obrad.  
 
Pani Kierownik przypomniała, Ŝe załącznikami do niniejszej uchwały są: 
 
1. część tekstowa: 

• część A – uwarunkowania rozwoju Gminy, 
• część B – ustalenia studium, 
• część C – uzasadnienie przyjętych rozwiązań - synteza ustaleń studium, 
• rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Ornontowice. 

 
2. część graficzna: 

• rysunek Nr 1 – uwarunkowania rozwoju Gminy – stan istniejący uŜytkowania 
terenów w skali 1:10 000, 

• rysunek Nr 2 – uwarunkowania kulturowe i przyrodnicze rozwoju Gminy  
w skali 1:10 000, 

• rysunek Nr 3 – ustalenia studium – kierunki zagospodarowania 
przestrzennego Gminy w skali 1:10 000. 

 
Rozdała takŜe obecnym „Wykaz uwag zgłoszonych na podstawie art. 11 pkt 11 
Ustawy z dnia 27 marca 200r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym do 
wyłoŜonego projektu Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
Przestrzennego Gminy Ornontowice” – załącznik nr 7. 
 
Następnie uczestniczący w obradach urbanista przedstawił prezentację 
multimedialną zawierającą charakterystykę poszczególnych wniosków do projektu 
Studium. 
 
W dalszej części Przewodniczący Rady spytał czy do wszystkich wniosków radni 
wnoszą jakieś pytania bądź uwagi. Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag. 
 
Przewodniczący podkreślił, Ŝe główna mapa jest wywieszona na sali zachęcając 
radnych do ewentualnego zapoznania się z nią. Poprosił jednocześnie o przekazanie 
takiej mapki kaŜdemu radnemu w późniejszym czasie. 
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Przewodniczący otworzył dyskusję nad całym projektem Studium. 
 
Radny Nocoń powrócił do wniosku nr 18, który został uwzględniony częściowo. 
Odpowiedzi udzielił urbanista podkreślając, Ŝe studium jest dokumentem 
strategicznym. 
 
Radny Kaczor zapytał czy jedynym wnioskiem, który nie został uwzględniony jest 
wniosek nr 23. Wójt stwierdził, Ŝe kwestia przedstawiona w tym wniosku nie podlega 
rozpatrzeniu na obecnym etapie, poniewaŜ Studium nie zajmuje się drogami. Temat 
musi być pozostawiony do czasu uchwalania planu zagospodarowania 
przestrzennego.  
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 1 

 
Uchwała Nr XLIV/334/09 w sprawie: uchwalenia Studium Uwarunkowań  
i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Ornontowice, na stan 
15-tu radnych została przyjęta 14 głosami „za” przy 1 wstrzymującym się  
i stanowi załącznik nr 8  do protokołu . 

 
c) w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu mies zkalnego nr 404 
poło Ŝonego w Ornontowicach przy ul. śabik 11. 
 
Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XLIV/335/09 w sprawie: zbycia w drodze przetargu lokalu 
mieszkalnego nr 404 połoŜonego w Ornontowicach przy ul. śabik 11, na stan 
15-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 9  do 
protokołu. 

 
d) w sprawie: przyst ąpienia Gminy Ornontowice do projektu pod nazw ą 
„Kompetentni w administracji – wdra Ŝanie usprawnie ń w funkcjonowaniu  
i rozwój kompetencji kadr jednostek samorz ądu terytorialnego Powiatu 
Mikołowskiego” i współdziałanie w tym zakresie z Po wiatem Mikołowskim – 
Liderem Projektu. 
 
Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
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Radny Nowak spytał czy przedmiotowy projekt pociąga za sobą jakieś wydatki ze 
strony gminy. Pracownik Wydziału Promocji i Pozyskiwania Funduszy, Pan Tomasz 
Dolata, odparł, Ŝe projekt jest dofinansowany z Europejskiego Funduszu 
Społecznego w 90%. Dodatkowe 10% wkładu własnego będzie przeliczana w ten 
sposób, Ŝe godziny poświęcone na szkolenie i ekwiwalent, który za te godziny 
pracownik otrzymuje liczony jest jako wkład własny, czyli nic ponad to, jakie koszty 
ponosi pracodawca na danego pracownika.  
 
Radny Kotyczka spytał o cel programu. Pan Dolata oznajmił, Ŝe pracownicy urzędu 
uczestniczą w szkoleniach a przedmiotowy projekt umoŜliwi nie ponoszenie 
dodatkowych kosztów z tego tytułu. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XLIV/336/09 w sprawie: przystąpienia Gminy Ornontowice do 
projektu pod nazwą „Kompetentni w administracji – wdraŜanie usprawnień  
w funkcjonowaniu i rozwój kompetencji kadr jednostek samorządu 
terytorialnego Powiatu Mikołowskiego” i współdziałanie w tym zakresie  
z Powiatem Mikołowskim – Liderem Projektu, na stan 15-tu radnych została 
przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10  do protokołu . 

 
e) w sprawie: zatwierdzenia projektów współfinansow anych przez Uni ę 
Europejsk ą w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego. 
 
Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Następnie głos zabrał Pan Tomasz Dolata, który wspomniał, Ŝe na poprzedniej sesji 
Rada Gminy przyjmowała uchwałę intencyjną zatwierdzającą przedmiotowe projekty. 
Jak się okazało z biegiem czasu, w uchwale muszą być zawarte konkretne nazwy, 
czego w naszej uchwale nie było, stąd aktualny projekt uchwały. 
 
Rady Nowak spytał o projekt dot. nauki języków obcych. Pan Tomasz Dolata 
wyjaśnił, Ŝe będzie to kurs językowy – j. włoski, hiszpański i rosyjski. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XLIV/337/09 w sprawie: zatwierdzenia projektów 
współfinansowanych przez Unię Europejską w ramach Europejskiego 
Funduszu Społecznego, na stan 15-tu radnych została przyjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 11  do protokołu. 



 7 

f) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na u Ŝycie herbu Gminy Ornontowice. 
 
Nagłówek projektu uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady Gminy. 
Następnie głos zabrał radny Nocoń, wiceprezes Stowarzyszenia Pszczelarzy, który 
poinformował o zbliŜającym się jubileuszu 90-lecia Stowarzyszenia. Stąd prośba  
o wyraŜenie zgody na uŜywanie herbu na materiałach promocyjnych. 
 
Radny Zientek wspomniał, Ŝe tego rodzaju prośba co jakiś czas jest przedmiotem 
obrad sesji. Przy okazji wspomniano o konieczności przygotowania stosownego 
regulaminu na uŜywanie i wykorzystywanie insygni gminnych. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 14 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 1 

 
Uchwała Nr XLIV/338/09 w sprawie: wyraŜenia zgody na uŜycie herbu Gminy 
Ornontowice, na stan 15-tu radnych została przyjęta 14 głosami „za” przy  
1 wstrzymującym się i stanowi załącznik nr 12  do protokołu . 

 
Ad. 10 
W Sprawach bieŜących Przewodniczący Rady Gminy zapoznał obecnych z kolejnymi 
projektami uchwał:  
 
a) w sprawie: wyra Ŝenia zgody na wniesienie skargi na rozstrzygni ęcie 
nadzorcze. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady. 
 
Radca prawny Stanisław Cichecki poinformował, Ŝe wpłynęło rozstrzygnięcie 
nadzorcze Wojewody Śląskiego, stwierdzające niezgodność z prawem części § 5 
Statutu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Ornontowicach, zatwierdzonego uchwałą 
Rady Gminy Ornontowice Nr XLI/317/09 z dnia 29 lica br. 
 
W § 5 statutu zapisano, iŜ obszar działania Ośrodka obejmuje teren Gminy 
Ornontowice oraz sąsiednich miejscowości. Wojewoda uznał, Ŝe te zapisy są 
sprzeczne z ustawą o samorządzie gminnym, powołując się na art. 6 i 9 w/w ustawy.  
 
Tego typu sytuacja powoduje wątpliwość, co do tego czy mogą być udzielane 
świadczenia zdrowotne mieszkańcom sąsiednich miejscowości, którzy są 
zadeklarowani w ośrodku i czy moŜna świadczyć usługi dla firm spoza terenu gminy. 
 
Radca uwaŜa, Ŝe ustawą, która reguluje kwestie działalności gminnego ośrodka 
zdrowia jest ustawa o zakładach opieki zdrowotnej, która w 2007 roku zniosła 
rejonizację usług medycznych. Wyraźnie wskazano, Ŝe jest powszechna dostępność 
i swobodny wybór świadczeń zdrowotnych. Ta ustawa jest szczegółowa względem 
ustawy o samorządzie gminnym. W imieniu Wójta radca poprosił radnych o zgodę na 
wniesienie skargi na omówione rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody.  
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Radni nie wnieśli uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XLIV/339/09 w sprawie: wyraŜenia zgody na wniesienie skargi na 
rozstrzygnięcie nadzorcze, na stan 15-tu radnych została przyjęta 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 13  do protokołu . 

 
b) w sprawie: zmiany uchwały Rady Gminy Ornontowice  dotycz ącej zasad, 
trybu przyznawania oraz wysoko ści nagród za osi ągnięcia wysokich wyników 
sportowych we współzawodnictwie krajowym i mi ędzynarodowym. 
 
Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącego Rady, po czym temat 
wyjaśnił Wójt. 
 
Następnie radny Spyra oznajmił, Ŝe Komisja Oświaty, Kultury i Sportu miała pewne 
obiekcje co do wysokości kwoty zawartej w projekcie. Zapytał takŜe czy uchwały nie 
naleŜałoby bardziej uszczegółowić. W odpowiedzi Wójt odparł, Ŝe kwoty są 
asekuracyjne, natomiast co do nazwy oznajmił, Ŝe ogólność zapisu pozwala na 
pewną interpretację własną, a zbytnie uściślenie moŜe spowodować później 
problemy. 
 
Radni nie wnieśli dalszych uwag do projektu. 
 
Głosowanie – na ustawowy stan 15 radnych – obecnych : 15 radnych  

• Za: 10 
• Przeciw: 1 
• Głosy wstrzymujące: 4 

 
Uchwała Nr XLIV/340/09 w sprawie: zmiany uchwały Rady Gminy 
Ornontowice dotyczącej zasad, trybu przyznawania oraz wysokości nagród za 
osiągnięcia wysokich wyników sportowych we współzawodnictwie krajowym  
i międzynarodowym, na stan 15-tu radnych została przyjęta 10 głosami „za”, 
przy 1 przeciwnym i 4 wstrzymującymi się i stanowi załącznik nr 14  do 
protokołu . 

 
Punkt Sprawy bieŜące został wyczerpany. 
 
Ad. 11 
W kolejnym punkcie Kierownik WI, Pani Beata Drobny, omówiła pokrótce przebieg 
realizowanych na terenie Gminy inwestycji. 
 
Ad. 12 
Nie wpłynęły interpelacje radnych. 
 
Ad. 13 
W „Wolnych głosach i wnioskach” na wstępie głos zabrał Wójt. 
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Zwrócił się on do radnych z zapytaniem jakie kroki ma podejmować odnośnie 
budynku domu kultury – czy zdaniem radnych powinien zostać wybudowny nowy 
budynek, czy teŜ remontowany obecny. Druga kwestia dotyczyła projektowania 
nowego budynku Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej i jego lokalizacji. 
Tu Wójt oznajmił, Ŝe dobrym pomysłem byłoby wybudowanie budynku Zakładu przy 
ul. Jasnej, na terenie obecnego boiska. Wójt uwaŜa ze będzie to bardziej korzystne 
dla mieszkańców niŜ obecne, mało uŜytkowane boisko. 
 
Poruszył tez pokrótce temat oświetlenia przy ul. Zwycięstwa (lampy po wschodniej 
stronie będą wyłączone; doświetlony będzie ciąg pieszych). 
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do Wójta, kiedy oczekiwałby jakiejś 
konkretnej decyzji, stanowiska rady w tych kwestiach. 
 
W odpowiedzi Wójt odparł, Ŝe temat dot. budynku domu kultury moŜna zostawić na 
październik, natomiast projektowanie budynku ZGKiW dobrze byłoby rozpocząć juŜ 
w październiku. 
 
W toku dyskusji głos zabrali radni. 
 
Radny Kotyczka opowiedział się za projektowaniem w tym miejscu budynku ZGKiW 
oraz za wybudowaniem nowego domu kultury. 
 
Jednocześnie zwrócił się do Przewodniczącego z zapytaniem kto jest uprawniony do 
słuchania nagrań z sesji. Poprosił równieŜ o przemyślenie innego rozwiązania 
głosowania na uchwałą w sprawie zmian budŜetu gminy, aby nie było sytuacji, Ŝe 
radny głosuje przeciw całej uchwale kiedy nie zgadza się np. tylko z jednym jej 
punktem. 
 
Radny Nowak wrócił do tematu boiska przy ul. Jasnej przypominając, Ŝe gmina 
włoŜyła w roboty ziemne dosyć duŜo środków finansowych. Zaproponował wręcz 
przeznaczenie dalszych środków i doprowadzenie boiska do lepszego stanu.  
 
Radny Zientek wyraził aprobatę co do pomysłu wybudowania nowego budynku domu 
kultury, natomiast co do zlokalizowania budynku ZGKiW przy ul. Jasnej wyraził 
wątpliwość, z uwagi na fakt, Ŝe niedawno grupa młodzieŜy zwróciła się do niego  
z prośbą o ustawienie tam ławki, celem korzystania z boiska. Ponadto uwaŜa, Ŝe 
umiejscowienie tam budynku ZGKiW moŜe być uciąŜliwe dla mieszkańców ze 
względu na bliskie sąsiedztwo domów jednorodzinnych. 
 
Wójt odpowiedział, Ŝe wprawdzie kiedyś środki zostały wydane na to boisko, 
jednakŜe aktualnie zgodnie z planami w gminie będzie więcej obiektów sportowych. 
ZauwaŜył, Ŝe jeŜeli kolejne środki zostaną przeznaczone na polepszenie stanu tego 
boiska, to tym trudniej będzie się z tego wycofać.  
 
Radny Kotyczka zasugerował, Ŝe pozostałą części działki moŜna zagospodarować 
np. na boisko do siatkówki. 
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Przewodniczący Rady, z uwagi na róŜnorodność opinii oznajmił, Ŝe tematy te będą 
omówione na następnej sesji. 
 
Zwrócił się takŜe do radnego Kotyczki informując, Ŝe procedura udostępniania 
dokumentów opisana jest w Statucie. Radca prawny Stanisław Cichecki dodał, Ŝe 
Statut nie reguluje kwestii udostępniania nagrań z obrad sesji, natomiast reguluje to 
ustawa o dostępie do informacji publicznej, zgodnie z którą nagranie moŜe być 
udostępnione, z zastrzeŜeniem, Ŝe moŜe to nastąpić po zatwierdzeniu protokołu na 
kolejnej sesji.  
 
Przewodniczący Rady wrócił do tematu dot. głosowania uchwały w sprawie zmian  
w budŜecie gminy. Oznajmił, Ŝe prowadzi obrady zgodnie z wnioskiem radnych, który 
kiedyś padł. 
 
Radny Kaczor dopowiedział, Ŝe jeŜeli radnemu zaleŜy na usunięciu jakiegoś zapisu  
z przedmiotowej uchwały, moŜe wystąpić z wnioskiem formalnym, który musi być 
poddany pod głosowanie ogółu. 
 
W odniesieniu do uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy, radni dyskutowali nad 
nieuzasadnieniem przez Przewodniczącego Rady swojego głosu przeciw, 
podkreślając, Ŝe w szczególności głosy przeciwne winny być uzasadnione. 
 
Przewodniczący Rady poruszył temat dot. otwarcia hali sportowej w Łaziskach 
Górnych pytając czy gmina teŜ mogłaby skorzystać z poŜyczki trójstronnej, jak to 
miało miejsce w przypadku Łazisk.  
 
Radny Kotyczka spytał o kanalizację przy ul. Marzankowice. Pracownik WPiPF Pan 
Tomasz Dolata wyjaśnił, Ŝe wniosek został złoŜony do właściwej instytucji (działanie: 
Odnowa i rozwój wsi) i aktualnie jest oceniany. Nie wpłynęła jeszcze informacja nt. 
konieczności wniesienia poprawek, nie wiadomo kiedy zapadnie decyzja w tej 
kwestii.  
 
Ad. 14 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 20.30 zakończył sesję Rady Gminy 
Ornontowice. 
  
 
 
Protokołowała: Iwona Skrzypczyk 
 
 


